



Do I need an FAA form 8130-3 for this fire extinguisher?

No, a factory-new Halon fire extinguisher does not require an 8130-3 because it is not considered an aircraft part.

The FAA does not provide a list of authorized fire extinguishers for aircraft. The FAA does specify the following regulations. According to AC 20-42C, "Hand Fire Extinguishers for Use in Aircraft:"

"The FAA accepts hand fire extinguishers approved by Underwriters Laboratories, Inc.

"For occupied spaces on aircraft, Halon 1211 extinguishers should not be less than 2½ pounds (1.2kg) capacity. These extinguishers should have a minimum 5B:C rating; not less than 8 seconds effective discharge time; not less than a 10 ft. (3 meter) range, and may be equipped with a discharge hose.

Benötige ich für diesen Feuerlöscher ein FAA-Formular 8130-3?

Nein, ein fabrikneuer Halon-Feuerlöscher benötigt keine 8130-3, da er nicht als Flugzeugteil gilt.

Die FAA stellt keine Liste der zugelassenen Feuerlöscher für Flugzeuge zur Verfügung. Die FAA legt die folgenden Vorschriften fest. Nach AC 20-42C, "Handfeuerlöscher für den Einsatz in Flugzeugen:"

"Die FAA akzeptiert von Underwriters Laboratories, Inc. zugelassene Handfeuerlöscher.

"Für besetzte Räume in Flugzeugen sollten Halon 1211-Feuerlöscher eine Kapazität von mindestens 1,2 kg (2½ Pfund) haben. Diese Feuerlöscher sollten eine effektive Entladungszeit von mindestens 8 Sekunden und eine Entladungszeit von mindestens 3 m (10 Fuß) haben. (3 Meter) Reichweite und kann mit einem Abflussschlauch ausgestattet sein.